
Z A P I S N I K 

sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Rugvica 

održane 05.09.2024. godine sa početkom u 08,00 sati 

u vijećnici Općine u Rugvici, Trg dr. Franje Tuđmana 1. 

 

Nazočni: g. Nenad Jakšić, g. Emil Majstorović, gđa. Tea Kolčić, g. Ilija Ravlić, gđa. Violeta 

Molnar, g. Tomislav Mayer Kralj, gđa. Paula Jozipović, g. Ivica Gavran, gđa. Ivana Jakovljević, 

g. Velimir Krznar. 

Izočni: gđa. Ruža Miletić, g. Ivica Legin, g. Željko Vojković. 

 

Ostali nazočni: g. Mato Čičak, općinski načelnik, 

                         gđa. Ana Baštijanović, Službenica ovlaštena za privremeno obavljanje 

                                   poslova pročelnika JUO-a, 

                         gđa. Maja Blažević, ravnateljica Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica 

  g. Nenad Babić, zamjenik direktora VIOZŽ  

  gđa. Martina Vozdecki, VIOZŽ 

                          g. Igor Đuran, novinar 01 portala 

               gđa. Ana-Marija Šprihal, Dugoselska kronika 

 

Zapisničarka: Marija Čabraja. 

 

Sjednicu otvara g. Nenad Jakšić, predsjednik Općinskog vijeća, pozdravlja nazočne, utvrđuje 

da je sjednici od 13 vijećnika nazočno 10, dakle, postoji kvorum za pravovaljano donošenje 

odluka, te predlaže sljedeći dnevni red sa čime se vijećnici slažu, te se nakon glasovanja 

jednoglasno, sa 10 glasova „za“ usvaja sljedeći 

 

D N E V N I  R E D 

1. Verifikacija zapisnika sa 26. sjednice Općinskog vijeća održane 16.07.2024. god.,  

2. Pitanja i prijedlozi,  

3. Izvješće Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke županije d.o.o., za vremenski period od 

01.01.2023. do 31.12.2023. god.,  

4. Godišnje izvješće o realizaciji plana i programa rada Dječjeg vrtića Medvjedići 

Rugvica za pedagošku godinu 2023./2024.,  

5. III. izmjene i dopune Proračuna Općine Rugvica za 2024. godinu i projekcije za 2025. 

i 2026. godinu,  

6. Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Rugvica za 2024. godinu, 

7. Odluka o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i studente za 

razdoblje rujan-prosinac 2024. godine,  

8. Odluka o dodjeli nagrada i priznanja povodom obilježavanja dana Općine u 2024. 

godini,  

9. Odluka o obilježavanju dana Općine Rugvica u 2024. godini,  

10. Odluka o određivanju novčane pomoći djeci predškolske i školske dobi u 2024.godini. 

  



Ad. 1. 

Općinsko vijeće jednoglasno, sa 10 glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

Verificira se zapisnik sa 26. sjednice Općinskog vijeća održane 16.07.2024. god., 

 

Ad. 2. 

A) gđa. Violeta Molnar vezano za rekonstrukciju državne ceste koja prolazi kroz Ježevo 

postavlja pitanje je li netko vidio elaborat jer se mještani bune zbog straha da će im se previše 

uzeti od čestice. 

g. Mato Čičak odgovara ukoliko su im kuće sada na cesti biti će im i tada, kada ide 

rekonstrukcija radi se o tome da se proširuje državna cesta i da se rade nogostupi. Napominje 

kako je ta cesta izrazito opasna i zbog toga se išlo u prenamjenu županijske ceste u državnu 

kako bi se osigurala sredstva. Nakon nekoliko godina Hrvatske ceste došle su do lokacijske 

dozvole. Ističe kako je sigurnost djece i mještana najbitnija. Sisačko-moslavačka županija vrši 

pritisak. Potrebno je složiti cestu da bude sigurna za sve stanovnike. Mještani zovu u Ivanić 

Grad s pitanjima kada će cesta krenuti, dok se pojedini bave sa spletkama kako bi na kraju 

možda i spriječili investiciju od 20 mil. € na području Zagrebačke županije. Ne vidi razloga 

zašto uopće sjediti s nekim tko se protivi investiciji, postoje zakoni RH koji sve to reguliraju te 

je u krajnosti ishođena i lokacijska dozvola. 

g. Nenad Jakšić nadodaje kako je pomalo sebično zaboravljati na sela i mještane do Ježeva koji 

to žele. 

g. Mato Čičak kaže kako rekonstrukcija ide sve od nadvožnjaka u Ivanić Gradu preko Posavskih 

Brega, Trebovec, Ježevo, Obredišće, Črnec Rugvički, Črnec Dugoselski do Grede. Trebaju svi 

biti zahvalni na toj investiciji. 

B) g. Tomislav Mayer Kralj postavlja pitanje imaju li kakve novosti u vezi našeg savskog 

nasipa?  

g. Mato Čičak odgovara kako se u 4. mjesecu bilo na savskom nasipu i da se dobilo 9,5 mil. € 

iz NPOO-a. U srijedu, 11.9. biti će otvaranje ponude za rekonstrukciju nasipa. Sredstva su 

osigurana, postoji potrebna procedura, ali rekonstrukcija kreće uskoro. Razgovarano je sa g. 

Sutonom iz Hrvatskih voda i nadaju se da će sve biti dobro u postupku, da će se izabrati najbolji 

izvođač te da će se krenuti u rekonstrukciju. 

C) g. Ivica Gavran kaže kako je opet gledao zaprašivanje koje nije dobro izvedeno. 

g. Mato Čičak ističe kako je teško jer je općina velika, a da sama općina uzme sredstva je 

prekomplicirano. Potrebno je da svi sjednu i da se nagodinu vidi što će se učiniti po ovom 

pitanju. Sava je na 200m, a sa druge, susjedne strane, komarci se uopće ne tretiraju. 

 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa je predsjednik Općinskog vijeća zaključio raspravu po 

ovoj točci dnevnog reda. 

 

Ad. 3. 

g. Nenad Jakšić poziva predstavnike tvrtke Vodoopskrba i odvodnja Zagrebačke županije 

d.o.o., na kratko izlaganje. 

g. Nenad Babić, zamjenik direktora VIOZŽ-a ukratko iznosi izvješće u kojemu je sve detaljno 

napisano. Ističe prošlogodišnju dobit  u iznosu od 71.808,00 € prije oporezivanja. Nadodaje kao 

dobar pokazatelj da su im se smanjili gubitci za 4,46%. Najveći, uvjetno rečeno, problem se 

dogodio kada su se prespajali određeni cjevovodi u Dugo Selo, kolege iz Zagreba jednostavno 

vodu nisu nama naplatili što je utjecalo na razinu gubitka. Kao veliku uspjeh ističe da je 

vodocrpilište Kosnica pušteno u rad prošle godine te od tog trenutka više se ne kupuje voda od 

Vodoopskrbe grada Zagreba. Voda je tamo izvanredne kvalitete, u pravilu ne zahtjeva nikakvu 



predobradu. Ono što je bitno za općinu, aglomeracija je potrajala jako dugo te u ovom trenutku 

svi projektima predviđeni fizički radovi su gotovi, a sada se radi na otklanjanju nedostataka 

kojih ima poprilično. Trenutno se radi na ishođenju uporabnih dozvola, odnosno tehnički 

pregled. 

g. Nenad Jakšić postavlja pitanje hoće li voda pojeftiniti, odnosno promjena cijene zbog novog 

obračuna? 

gđa. Martina Vozdecki odgovara kako je Vlada donijela odluku o smanjenju naknade za 

korištenje voda na nivou države. 

g. Mato Čičak kaže kako općina ima dosta vodova koji čekaju, a za koja općina ima osigurana 

sredstva pa moli da se postupak ubrza. Naručeni su i dijelovi kanalizacije za koje su osigurana 

sredstva pa zamoljava da se i to uzme u obzir. Postavlja pitanje u kojoj je fazi kanalizacija za 

Oborovo za koju je dobiveno 6,5 mil € iz NPOO-a. 

g. Nenad Babić odgovara da su za kanalizaciju Oborovo otvorene ponude, bilo je jako puno 

prijava te se još to obrađuje. Što se tiče prvog dijela beskrajno traju procedure javnih nabava. 

g. Mato Čičak ponovno apelira da se ubrzaju prethodno navedene tri stvari. 

g. Emil Majstorović postavlja pitanje kada bi mogla biti odvodnja u naselju Čista Mlaka? 

g. Nenad Babić odgovara da je prvo na redu projektiranje, pa ishođenje građevinske dozvole, 

te daljnja procedura. 

g. Emil Majstorović nadodaje da to nisu dugačke dionice. 

g. Mato Čičak moli ponovno da se samo netko toga primi raditi. 

g. Nenad Babić navodi kako općina Rugvica ima oko 22 dionice u projektiranju te predlaže da 

ne bi bilo loše poslati ključne dionice. 

g. Mato Čičak odgovara kako VIOZŽ zna koje su to. 

 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 

glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Izvješća Vodoopskrbe i odvodnje Zagrebačke županije d.o.o., za vremenski 

period od 01.01.2023. do 31.12.2023. god. 

 

Ad. 4. 

g. Nenad Jakšić poziva ravnateljicu Dječjeg vrtića Medvjedići Rugvica da upozna nazočne 

kratkim izlaganjem te navodi kako je dobiveni materijal poprilično iscrpan. 

gđa. Maja Blažević iznosi kako je izvješće na dosta stranica te će svake godine biti sve više. 

Navodi neke od bitnijih razlika u odnosu na prošlu godinu. Rađeno je u 11 odgojnih skupina, u 

vrtiću je 255 djece + mala škola. Izdvaja sudjelovanje na raznim aktivnostima. Jedna od 

aktivnosti sudjelovanje u projektu „Prometnjak“ gdje su bili pozvani na državnu Konferenciju 

o sigurnosti u prometu. Zahvaljuje kolegicama odgajateljicama koje su radile na tome svemu. 

Ujedno su uključeni u Projekt „Go“ te je jedna odgojna skupina dostigla velike rezultate. Ostalo 

je sve detaljno u samom izvješću. 

 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 

glasova “za” donosi 

 

Z A K L J U Č A K 

o prihvaćanju Godišnjeg izvješće o realizaciji plana i programa rada Dječjeg vrtića Medvjedići 

Rugvica za pedagošku godinu 2023./2024. 

 

 



Ad. 5. 

g. Nenad Jakšić poziva člana Odbora za financije i proračun na kratko izlaganje. 

g. Ilija Ravlić izvještava o 19. sjednici Odbora za financije i proračun, navodi da je na sjednici 

donesen jednoglasni zaključak sa prijedlogom načelnika za donošenje ovih izmjena i dopuna. 

Predlaže se dodavanje nove stavke „Nabava čistilice za održavanje javnih površina“ iznosom 

od 312.500,00 € u Programu 002 – priprema i donošenje akata iz djelokruga izvršne vlasti. 

g. Mato Čičak dodaje kako se Vatrogasnoj zajednici za redovito djelovanje povećava 50.000,00 

€, kupili su dva kombi vozila, zatim se povećava vrijednost za radove na katu (vrtić) te 

dodavanje čistilice za održavanje nogostupa. Nevezano za prethodno, nadodaje kako su 

komunalnim radnicima povećane plaće za 200 € i ističe potrebu za radnicima. 

 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 

glasova “za” donosi 

 

III. izmjene i dopune Proračuna Općine Rugvica za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. 

godinu,  

 

Ad. 6. 

Član Odbora g. Ilija Ravlić iznosi jednoglasan prijedlog Odbora za financije i proračun, da se 

usvoji ovaj polugodišnji izvještaj. 

 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 

glasova “za” donosi se 

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna Općine Rugvica za 2024. godinu 

 

Ad. 7. 

g. Mato Čičak kaže kako je bilo jedno neugodno iznenađenje koje je zaprimljeno jučer od 

Čazmatransa gdje su nam za 30% htjeli povećati cijene. Ističe zanimljivost kako su išli s 

povećanjem samo prema našoj Općini Rugvica. Organizirati će se sastanak kroz mjesec dana, 

biti će svi pozvani. Nema šanse da će se dopustiti da djeca moraju nešto plaćati. Unazad šest 

mjeseci dva puta se povećavala subvencija od strane Općine. 

Gđa. Ivana Jakovljević kaže kako ima puno studenata koji izvade pokaz jer imaju pravo na to, 

ali ju ne koriste. Može li se to nekako iskontrolirati? Ili napraviti kompenzaciju ako netko ne 

uzme pokaz da dobije nešto drugo. 

g. Mato Čičak kaže kako je to jako teško i neizvedivo.  

g. Nenad Jakšić kaže kako s time ništa ne dobivamo, još bi Čazmatrans povećao cijenu jer bi 

njima linije bile „neisplative“. 

 

Nitko se više nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 

glasova “za” donosi 

O D L U K U 

o sufinanciranju mjesečnih karata za učenike srednjih škola i studente za razdoblje rujan-

prosinac 2024. godine. 

 

Ad. 8. 

g. Nenad Jakšić kaže da je Povjerenstvo za pripremu obilježavanja dana Općine imalo sjednicu 

na kojoj je jednoglasnom odlukom prisutnih članova Povjerenstva odabralo ovogodišnje 

dobitnike priznanja, te ukratko navodi imena nagrađenih. 

 



Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 

glasova “za” donosi 

O D L U K U 

o dodjeli nagrada i priznanja povodom obilježavanja dana Općine u 2024. godini. 

 

Ad. 9. 

g. Nenad Jakšić navodi da je ova Odluka vezana uz svečanu sjednicu koja će se održati 10. 

rujna. Počinje sa otvaranjem spomen obilježja 2. gardijskoj brigadi Gromovi u Čistoj Mlaki u 

9 sati te je nastavak od 12 sati na Trgu dr. Franje Tuđmana. 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 

glasova “za” donosi 

 

O D L U K U 

o obilježavanju dana Općine Rugvica u 2024. godini. 

 

Ad. 10. 

g. Nenad Jakšić kaže kako se ova Odluka donosi već nekoliko godina unazad, namijenjena je 

svakom djetetu od 2. godine navršenog života do 18. godine, odnosno do kraja srednjoškolskog 

obrazovanja. Svako dijete ima pravo na 40 € jednokratne pomoći. Ističe kako je ovo značajna 

stavka u proračunu. 

g. Mato Čičak navodi da je ovo na razini proračuna 100.000,00 € što je puno, te da takvu Odluku 

nitko u Hrvatskoj nema. 

 

Nitko se nije javio za diskusiju, pa Općinsko vijeće nakon glasovanja jednoglasno, sa 10 

glasova “za” donosi 

O D L U K U 

o određivanju novčane pomoći djeci predškolske i školske dobi u 2024.godini. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća zaključio je sjednicu u 08,45 sati. 

 

KLASA: 024-01/24-01/15 

URBROJ: 238-26-24-3 

 

 

Zapisničarka:      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA

  

Marija Čabraja           Nenad Jakšić 

 

 

 
 


